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Protokół nr 16/2011 

z odbytej w dniu 13 grudnia 2011 roku o godz. 12
00 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 14 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

otworzyła XVI Sesję Rady. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy 12 

radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  

 

Ad. I pkt. 2. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który złożył wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie zasad wydzierżawiania lub 

wynajmowania gruntów i budynków mienia komunalnego na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata lub czas nieoznaczony. 

Głos zabrał radny Wojciech Broź, który zapytał na podstawie czego będą ustalane 

stawki do przetargu. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż są to stawki wyjściowe na 

przetargu i jeżeli w przetargu jest kilku zainteresowanych to jest postąpienie o wartość 1% od 

stawki minimalnej i odbywa się licytacja, a jeżeli nie ma zainteresowanych to jest stawka 

minimalna.  

Kolejno głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który powiedział, iż w projekcie 

uchwały  w sprawie zasad wydzierżawiania lub wynajmowania gruntów i budynków mienia 

komunalnego na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony nie doczytał się 

zapisu o kontroli Rady nad sprzedażą bezprzetargową, zaproponował wprowadzenie takiego 

zapisu w projekcie uchwały.  

 

W obradach Rady udział bierze 13 radnych, o godz. 12
05

 przybył radny Pan Stanisław 

Myśliwy.  

Pani Stanisława Chomyszyn poddała złożony przez Burmistrza wniosek pod 

głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 radnych, 

„wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 0 radnych.  

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

odczytała porządek obrad.  

 

Porządek obrad: 
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I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

III. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za wykonanie 

obowiązku w zakresie zbierania i pozbywania się odpadów komunalnych, przejętych 

przez gminę Cieszanów na podstawie akceptacji mieszkańców wyrażonej  

w przeprowadzonym w dniu 20 maja 2007 r. referendum gminnym, 

2) w sprawie: zabezpieczenia środków finansowych na realizację projektu pn. 

„Likwidacja skutków powodzi w roku 2010 w Gminie Cieszanów”, 

3)  sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów, 

4) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok, 

5) w sprawie zasad wydzierżawiania lub wynajmowania gruntów i budynków mienia 

komunalnego na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Pani Stanisława Chomyszyn poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie 

w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 radnych, „wstrzymał 

się” 0 radnych, „przeciw” 0 radnych.  

 
Ad. I pkt. 3. 

 

Przewodniczący Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół XV 

Sesji, był wyłożony do wglądu w biurze Rady, został także przesłany radnym drogą mailową. 

Kolejno zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż 

protokół XV Sesji Rady Miejskiej został przyjęty, głosami: 12 radnych „za”, 1 radny 

„wstrzymał się”, „przeciw” 0 radnych. 

 

Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała, zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 



3 

 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który odnosząc się do konwentu wójtów i 

burmistrzów poprosił o przekazanie większej informacji na temat planów modernizacji drogi 

wojewódzkiej nr 865. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, że na dzień dzisiejszy Zarząd Dróg 

Wojewódzkich nie przewidział żadnych środków na gminę na remont tej drogi. Zaznaczył, iż 

Zarząd Dróg Wojewódzkich otrzymał środki na wykonywanie nakładek na drogach, 

natomiast na remonty lub budowę chodników nie otrzymał środków.   

Kolejno głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który zgłosił następujące pytania: 

1) Dlaczego jest dużo uchwał, które są uchylane oraz dlaczego uchwały przesyłane 

radnym na sesję nie mają pieczątek radcy prawnego, 

2)  Kiedy radni mogą otrzymać sprawozdanie dotyczące osiągniętych założeń, które 

założono w projekcie modernizacji kotłowni na zrębki, 

3) Czy gmina otrzymuje zwiększoną subwencję na oświetlenie uliczne. 

  Odpowiadając Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny powiedział, iż często bywa tak, że 

uchwała w roku poprzednim jest poprawna, a identyczna uchwała w roku bieżącym zostaje 

uchylona, dodał, iż uchwały sprawdzane są przez różnych pracowników, którzy za pierwszym 

razem przy sprawdzaniu usterkują jedne zapisy uchwały, natomiast za drugim razem drugi 

pracownik usterkuje całkiem inne zapisy uchwały. Kolejno mówca powiedział, iż wyliczenie 

finansowe projektu modernizacji kotłowni na zrębki radni otrzymają po zakończeniu sezonu 

zimowego. Odnosząc się do oświetlenia ulicznego Pan Burmistrz powiedział, iż oświetlenie 

uliczne jest zadaniem gminy i w całości płacone jest z budżetu gminy. 

 

Ad. IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

1) w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 

wykonanie obowiązku w zakresie zbierania i pozbywania się odpadów 

komunalnych, przejętych przez gminę Cieszanów na podstawie akceptacji 

mieszkańców wyrażonej w przeprowadzonym w dniu 20 maja 2007 r. referendum 

gminnym, - załącznik nr 6 do protokołu – uchwała nr XVI/100/2011. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny, który 

powiedział, iż stawki opłat za wykonanie obowiązku w zakresie zbierania i pozbywania się 

odpadów komunalnych zaproponowane w przedmiotowym projekcie uchwały wynikają z 

rzeczywistych kosztów w 2011 roku. Mówca dodał, iż proponowane na 2012 rok stawki są 

przejściowe, gdyż w 2013 roku zmienia się ustawa i opłata za odpady komunalne w 

gospodarstwie będzie liczona jako wielokrotność uchwalonej stawki i liczby domowników.  

Radny Pan Edward Dziaduła zabierając głos w temacie powiedział, że proponowane 

stawki są nie do przyjęcia. Kolejno mówca przedstawił procentowy wzrost proponowanych 

stawek w stosunku do stawek z roku ubiegłego tj. stawki o których mowa w § 1 ust. 1 

wzrosły: 

a) 15 zł wzrost o 7% 

b) 19 zł wzrost o 18% 

c) 23 zł wzrost o 27% 

d) 27 zł wzrost o 35% 

e) 31 zł wzrost o 41% 

f) 35 zł wzrost o 66% 

stawki o których mowa w § 1 ust. 2 wzrosły: 
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a) 10 zł wzrost o 0% 

b) 14 zł wzrost o 16% 

c) 18 zł wzrost o 28% 

d) 22 zł wzrost o 37% 

e) 26 zł wzrost o 44% 

f) 30 zł wzrost o 66% 

Mówca dodał, iż w uzasadnieniu do projektu uchwały mowa jest, że do tej działalności po 

przeanalizowaniu dochodów i poniesionych kosztów w 2011 roku gmina będzie musiała z 

budżetu dopłacić 50 tys. zł, co stanowi 10% całego rozliczenia. Zaznaczył, iż podwyżki są 

duże, które dotknął w szczególności rodziny wieloosobowe.  

Kolejno głos zabrał Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, że 

procentami zawsze można manipulować, a w roku 2013 podwyżka będzie większa.  

Radny Wojciech Broź zabierając głos w temacie zapytał ile gospodarstw w rozbiciu na 

poszczególne grupy na dzień dzisiejszy nie płaci za odbiór śmieci. Mówca dodał, iż jedna 

osoba, która segreguje odpady komunalne nie ponosi żadnej podwyżki, natomiast 

gospodarstwo wieloosobowe na dużą podwyżkę i powstaje dodatkowa grupa – gospodarstwo 

6-cio osobowe. Ponadto radny zaznaczył, iż różnica pomiędzy opłatą za odbiór odpadów 

komunalnych w gospodarstwie gdzie odbywa się segregacja i tam gdzie śmieci się nie 

segreguje powinna być większa.  

Następnie głos zabrał radny Pan Marian Pachołek, który powiedział, iż na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji wnioskował o podniesienie opłat za odbiór odpadów 

komunalnych w gospodarstwie, gdzie śmieci się nie segreguje o 10 zł.  Ponadto radny 

zauważył, iż należy mieszkańców jeszcze szkolić w zakresie segregacji śmieci, gdyż dużo 

odpadów, które można przesegregować trafia do odpadów komunalnych. 

Radny Pan Ryszard Wilusz odnosząc się do tematu opłat za odpady komunalne 

poruszył temat studentów, którzy nie mieszkają w domu, a jednak płaci się za nich bo są 

zameldowani.  

Radny Pan Edward Dziaduła zabierając głos w dyskusji powiedział, ze mieszkańców 

należy bardziej dyscyplinować w sprawie segregacji odpadów komunalnych. 

Radny Pan Jacek Zając złożył wniosek o zmianę stawek o których mowa w § 1 ust. 2 

na następujące: 

a) 11 zł od jednej osoby zamieszkującej nieruchomość, 

b) 13 zł od dwóch osób zamieszkujących nieruchomość, 

c) 15 zł od trzech osób zamieszkujących nieruchomość, 

d) 18 zł od czterech osób zamieszkujących nieruchomość, 

e) 21 zł od pięciu osób zamieszkujących nieruchomość, 

f) 25 zł od sześciu osób zamieszkujących nieruchomość. 

Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż zgodnie z ustawą samorządową 

jeżeli są zmiany dotyczące projektu budżetu i zmniejsza się stawki należy wskazane źródło 

finansowania. Mówca zaznaczył, iż powyższy projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowanych przez Komisję Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. Ponadto pan Burmistrz 

powiedział, iż jeżeli w gospodarstwie zameldowani są studenci, którzy nie mieszkają to 

należy zgłosić się do urzędu i złożyć oświadczenie.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 3 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn ogłosiła przerwę, o godz. 13
50

 

obrady wznowiono.  
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Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

2) w sprawie: zabezpieczenia środków finansowych na realizację projektu pn. 

„Likwidacja skutków powodzi w roku 2010 w Gminie Cieszanów”, - załącznik nr 7 

do protokołu – uchwała nr XVI/101/2011. 

 

 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, że przedłożony projekt uchwały 

jest wymagany przy złożeniu wniosku o dofinansowanie projektu w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2007-2013, który będzie 

składany do końca grudnia br. Projekt ten polegać będzie na odbudowie publicznych dróg 

gminnych, które uległy zniszczeniu podczas powodzi w maju, w tym: 

a) odbudowa drogi publicznej w m. Doliny (przez wieś),    

b) odbudowa drogi publicznej w Nowym Siole (część wsi zwana Sośnina). 

 Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zapytał czy w ramach remontu drogi w 

Nowym Siole – Sośnina będą zmieniane przepusty.  

 Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, że na tej drodze będą wymieniane 

także przepusty.  

 Sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba zapytał dlaczego w projekcie w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2007-2013 nie 

znalazła się droga w Gorajcu, gdyż na ostatniej sesji była mowa, że droga z Gorajcu z tego 

programu będzie robiona. 

 Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, że na początku zaplanowany został remont 

drogi w Gorajcu jednak droga został wycofana, gdyż nie spełnia ona wymogów określonych 

w programie. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

3) sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów, - załącznik nr 

8 do protokołu – uchwała nr XVI/102/2011. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów Pani Anna Stanowska zabierając głos powiedziała, 

iż projekt uchwały dotyczy zmiany w programie pn. Odnawialne źródła energii dla Miasta i 

Gminy Cieszanów”, która jest wynikiem rozstrzygnięcia przetargu, który obniżył koszt 

całkowity tego projektu do kwoty 2 784 138,55 zł, ponadto zmienia się finansowanie tego 

projektu w latach: 

a)  lata poprzednie            132 980,00 zł                ( tak było  132 980,00) 

b) rok 2011                       999 823,27 zł              ( tak było 2 404 905,48)    

c) rok 2012                    1 651 335,28 zł              ( tak było 1 009 916,00). 

 

W głosowaniu udział bierze 13 radnych, salę obrad opuścił radny Pan Marian 

Pachołek.  

Opinia Komisji Budżetowej projektu uchwały jest pozytywna. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 13 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  
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Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

4) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok, - załącznik nr 9 do 

protokołu – uchwała nr XVI/103/2011. 

 

Głos zabrała Pani Anna Stanowska, która powiedziała, że projekt uchwały zawiera zmiany w 

planie wydatków tj.: 

a) realizacja dwóch zadań inwestycyjnych  pn. „Rewitalizacja społeczna mieszkańców 

terenów popegeerowskich miejscowości Niemstów w Gminie Cieszanów” oraz 

„Odnawialne źródła energii dla Miasta i Gminy Cieszanów – I etap” została 

przesunięta na rok 2012 w związku z czym finansowanie ww. zadań również będzie 

się odbywało w roku przyszłym. 

b) zwiększone zostały plany wydatków bieżących o kwotę 229 580,85 zł, w tym 

zabezpieczono 20 % udział własny w wypłacie stypendiów socjalnych i jest to kwota 

10 756 zł. Dotychczasowe dość duże wydatki na utrzymanie jednostek OSP gminy 

Cieszanów, w tym ubezpieczenia nowego sprzętu, badania lekarskie strażaków, 

wypłaty ekwiwalentów za udział w akcjach p. poż., przeglądy techniczne sprzętu 

powodują konieczność zwiększenia planów o kwotę 49 824,85zł. 

Dyrektor CKiS w Cieszanowie złożył wniosek o zwiększenie dotacji podmiotowej w 

związku z zatrudnieniem od listopada pracownika w CEE w Cieszanowie, zakupu 

mebli do WDK w Dachnowie oraz remontu świetlicy w Żukowie. 

Dyrektorzy trzech zespołów szkół z naszej gminy wnioskują o zwiększenie środków 

na utrzymanie swoich placówek w tym szczególnie na wynagrodzenie i zakup energii, 

       c) Dyrektor CKiS w Cieszanowie złożył w dniu 30.11.2011r. oświadczenie, że kredyt,  

            którego poręczycielem była Gmina Cieszanów został spłacony w całości, stąd  

            likwidacja planu wydatków w wysokości 224 552 zł jako zabezpieczenia ww. kredytu.   

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych, na salę obrad powrócił radny Pan Marian 

Pachołek.  

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt uchwały: 

 

5) w sprawie zasad wydzierżawiania lub wynajmowania gruntów i budynków mienia 

komunalnego na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony, - 

załącznik nr 13 do protokołu – uchwała nr XVI/104/2011. 

 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który złożył wniosek o wprowadzenie do 

projektu uchwały po § 4 dodatkowego paragrafu o treści: Burmistrz składa sprawozdanie z 

wykonania uchwały w miesiącu styczniu za rok poprzedni.  

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który 

powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu Burmistrz przedkłada Radzie i jest to 

ustawowy obowiązek, a złożony wniosek radnego jest niezgodny z ustawą o finansach 

publicznych oraz ustawą o samorządzie gminnym.  

Przewodniczący poddała zgłoszony wniosek radnego Edwarda Dziaduły w brzmieniu 

„Burmistrz składa sprawozdanie z wykonania uchwały w miesiącu marcu za rok poprzedni” 
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pod głosowanie i stwierdziła, iż nie został on przyjęty w głosowaniu: „za” – 2 radnych, 

„przeciw” – 11 radnych, „wstrzymał się” – 1 radny.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 2 radnych, „wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Ad. V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała, iż od ostatniej sesji 

nie wpłynęła interpelacja.  

Głos w temacie zabrał radny Pan Stanisław Myśliwy który zgłosił następujące zapytania: 

1. Planowane zwolnienia w Fabryce Mebli w Dachnowie, czy samorząd może 

jakoś pomóc, aby załagodzić proces zwolnień.  

2. Czy zakończyła się procedura odwoławcza firmy NOVUM, która złożyła 

skargę na działalność burmistrza. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny odnosząc się do planowanych zwolnień w 

Fabryce Mebli w Dachnowie powiedział, iż zwrócił się do Dyrektora z prośbą o spotkanie, 

jednak żadnej odpowiedzi nie uzyskał. Kolejno w sprawie odwołania firmy NOVUM Pan 

Burmistrz powiedział, że firma wykorzystała procedurę odwoławcza, ponadto mówca 

powiedział, iż firma złożyła skargę do Urzędu Zamówień Publicznych, którzy poprosili nas o 

przekazanie dokumentacji, gmina przekazała dokumentację, ale do tej pory nie ma żadnej 

odpowiedzi.  

W dyskusji dotyczącej planowanych zwolnień w Fabryce Mebli w Dachnowie głos zabrali 

także: radny Pan Wojciech Broź, sołtys wsi Folwarki Jan Jabłoński, radny Pan Edward 

Dziaduła.   

Radny Pan Edward Dziaduła zgłosiła zapytanie: kto zajmuje się boiskiem „Orlik” w 

Dachnowie, na czym to polega i ile otrzymuje wynagrodzenia. Ponadto radny pan Edward 

Dziaduła zgłosił ustną interpelację o dokładne rozliczenie „Rock festiwalu” z roku 2010 oraz 

2011 roku.  

Odnosząc się do pytania dotyczącego boiska „Orlik” Pan Burmistrz powiedział, iż 

osoba opiekująca się boiskiem nazywa się animator sportu, z którym corocznie podpisywana 

jest umowa i jest to Pan Piotr Bielko, który otrzymuje wynagrodzenie 1000 zł brutto 

miesięcznie współfinansowane w 50% przez Urząd Marszałkowski i 50% gmina Cieszanów.  

Kolejno głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zwracają się do Pana Janusza 

Mazurka Zastępcy Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów zapytał się czy w spotkaniu, w 

którym brał udział Z-ca Burmistrza, które odbyło się 12 grudnia br. na temat „Problemów i 

dylematów podkarpackiej oświaty” udział brali tylko samorządowcy, czy byli także 

przedstawiciele Kuratorium Oświaty i Ministerstwa Edukacji Narodowej oraz zapytał jakie 

decyzje i wnioski na spotkaniu zapadły.  

Pan Janusz Mazurek odpowiadając stwierdził, iż na spotkanie, które odbyło się w dniu 

wczorajszym w Rymanowie Zdroju organizowane przez Podkarpackie Stowarzyszenie 

Samorządów Terytorialnych zaproszeni zostali także przedstawiciele Ministerstwa Finansów i 

Ministerstwa Edukacji Narodowej, jednak w spotkaniu udziału nie wzięli, jedynie udział 

wziął przedstawiciel Prezydenta RP do spraw edukacji. Mówca dodał, iż wszystkie postulaty 

dotyczące edukacji zostały przez powołaną komisję spisane i przedstawione Ministrowi 

Edukacji Narodowej. 

 

 

 



8 

 

 

Ad. VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Wobec braku zgłoszonych interpelacji i zapytań Przewodniczący Pani Stanisława 

Chomyszyn przeszła do kolejnego punktu. 

 

Ad. VII. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński, który złożył zebranym życzenia 

Bożonarodzeniowe. 

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

złożyła zebranym życzenia Bożonarodzeniowe.  

 

Ad. VIII. Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pani Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 14 
40

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 


